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Ragunda Kommun
 

Kommunfullmäktiges presidium.
 

Frågor till KF som skall besvaras muntligen samt skriftligen  
på Kommunfullmäktiges möte den 20230413.

 

 
 
 
 
 
 

Mål, visioner och framtidsidéer
” positiv tro på framtiden bygger vi med
medborgarna en välmående och växande kommun
genom nytänkande och mod!” 
 
Slambehandlingsanläggningen i Böle.

 

Vad är anledningen till att kommunen endast har en anläggning för ”behandla” av
bajs och urin som kommer från privata avloppsbrunnar i hela kommunen?
 
Hur många kubik har kommunen tillstånd att dumpa 2023?

Hur mycket är hittills dumpat?
 
Hur många kubik dumpades där 2022,

 

Hur många ventilations aggregat är kvar att besiktiga?
Har kommunen utfört den lagstadgade inspektionen av
elinstallationer i  kommunens bostadsfastigheter samt
förvaltningsbyggnaderna? OM det är gjort vill jag ha en



kopia på protokollen.
 
Bo Bergström
Västeråsen den 10 april 2023
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